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Vi har bestemt oss for å støtte prosjektet med 100 000 i år. Dette er gjort administrativt.

Sendt fra min iPhone

Den 7. sep. 2017 kl. 08:54 skrev "Snorre Waage" <Snorre.Waage@hfk.no>:

Supert Ellen. Fint om du deler det dere forfatter. Merker herfra at det er et poeng at vi er samkjørte
med de andre fylkeskommunene.
Jeg prøver også å få avklart framgangsmåte her hos oss. Tviler litt på politisk behandling, mener den
diskusjoner er tatt ifm budsjettet for 2017. Men her må ledelsen avgjøre.
 
Vi holder kontakten.
 
Vh Snorre
 
 

Fra: Ellen Korvald [mailto:ellen.korvald@bfk.no] 
Sendt: 6. september 2017 14:57
Til: Snorre Waage <Snorre.Waage@hfk.no>
Kopi: Geir Sørum (geir.sorum@t‐fk.no) <geir.sorum@t‐fk.no>
Emne: Søknad fra Villreinsenteret/NINA om ferdselsprosjekt
 
Hei
Vi har drøftet saken i dag. Administrativt er vi positive til å bidra med 100.000 for 2017. 2018 og 2019
kan vi selvsagt ikke forskuttere.
Vi må drøfte med vår ledelse om vi skal legge det fram politisk eller om vi tar det på delegasjon.
Hvis vi skriver sak, kan dere gjerne få kopi av den om det er av interesse. Vi lager i så fall et forslag til
dette i neste uke.
 
Sender kopi til deg Geir i tilfelle du også lurer litt på dette.
 
Med vennlig hilsen
Ellen Korvald
Rådgiver ‐ regional planlegging
Utviklingsavdelingen
Buskerud  fylkeskommune
…………………………………………………………
direkte:           32808728
mobil:              97 15 72 63
web:                bfk.no
…………………………………………………………
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